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Det har igen været et stille og roligt år, hvor det meste er gået i sin vante gænge. Der er 
kommet noget syning til på mandagene, og derudover er der de samme faste aktiviteter som 
året før, samt den løbende udlejning til medlemmerne. 
 
Op til sæsonstart på aktiviteterne i september, omdelte vi og Storstrøm Spejderne igen, ca. 
1.300 foldere til husstandene på denne side af hovedvejen, og dem lige ovre på den anden 
side. 
 
Forvaltningen i Guldborgsund kommune har arbejdet med at planlægge de arbejder, der skal 
laves i huset for, at vi kan separere regnvand og spildevand til den nye kloak. Kommunens 
ejendomsafdeling har, i den forbindelse, lavet et forslag til hvordan vores del kunne laves, og 
det forslag var så gennemarbejdet at vi har taget det til os. Det har været en stor hjælp for 
os. Selve arbejdet med at kloakere kommer til at foregå i første halvår af 2015, og kommer til 
at koste medborgerhuset lidt under 200.000 kr., hvor en pæn del af udgiften skyldes, at der 
ligger en kloakledning under aulaen, der skal fores med en ”strømpe” i plastic. 
 
Der er kommet endnu mere afklaring på de aftaler om den fælles drift, som stadig udestod, 
og således er der nu kun ganske få og små mellemregninger med kommunen tilbage. 
 
Vi har undervejs i året haft et par dage hvor vi har lavet noget indendørs og udendørs 
vedligehold. Traditionen tro har det været med lidt morgenmad og frokost undervejs, til de 
medlemmer vi har kunne tromme sammen til at deltage i opgaverne. 
 
Der skal igen i år lyde en tak til de mange medlemmer, der har hjulpet til i årets løb. Et 
medborgerhus driver ikke sig selv, og drives heller ikke af en bestyrelse alene. Det er et 
fælles projekt, at sikre vores fortsatte eksistens, så der fortsat er aktiviteter i Vålse. 
 
 
På bestyrelsens vegne, 
 
Steen Brisson 
Formand 


